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Medborgarförslag - låt gräsmattor bli ängsmark 

 

 

Hej, 

Många av stadens och vår stadsdels gräsmattor sköts på ett sätt som gör dem till 

artfattiga gräsmattor istället för artrika ängar. Att sköta en äng är dessutom både 

billigare och mindre arbetskrävande i jämförelse med regelbunden hård 

maskinklippning. Och - vem mår inte bättre av att titta och lukta på en äng full av 

blommor och bin än att se en trist gräsmatta utan blandat liv? Vi vet att vi måste 

hitta sätt att värna den biologiska mångfalden och artrikedomen, eftersom de är 

förutsättningar för mänsklighetens existens. Det är givetvis en oöverblickbar fråga - 

men vi behöver börja någonstans och göra ändringar i hur vi formar vår omgivning 

och natur både i stort och i smått. 

 

Som en mycket enkel åtgärd föreslår jag att man påbörjar ett projekt där man i så 

hög grad som möjligt gör om vår stadsdels gräsytor till ängsmark. De gräsytor som 

sköts av staden borde vara ganska enkla att bara ändra skötsel av. Genom 

etablering av några valda arter och ny skötselplan tar det endast ett par år att göra 

en äng av en gräsmatta. Några kommuner i Sverige har börjat göra detta i viss 

utsträckning. Se tre artiklar i länkarna nedan för mer information om varför äng är 

bättre än gräsmatta. Gör det bara! 

 

https://sverigesradio.se/sida/artikel.aspx?programid=406&artikel=6203747 

 

https://fof.se/tidning/2019/3/artikel/lat-graset-bli-ang 

 

https://www.natursidan.se/nyheter/hardklippta-grasmattor-har-ungefar-sammabiologiska- 

mangfald-som-betong/ 
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